

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

Ref: #G08-23
Date:10/10/2023

Dear Respected Parents,

Greetings from Greenwood International School!

We are writing to inform you about an important update regarding the use of Bring Your Own Device (BYOD) and our school's skill development program.

As part of our commitment to ensuring the well-being of our students and promoting responsible internet usage as part of our Health and Safety programs, the school has implemented a new IT-architecture to its infrastructure that serves the above. To this end, all students' devices will need to be configured so that they gain back access into the school's network to continue benefiting from the internet connection provided on campus. Kindly note that during this configuration process, necessary applications covered under the *Skills Development Program* will be installed alongside the agents necessary to connect the devices to the school tenants.

GIS has always been in the forefront in providing a safe and healthy environment both physically and digitally while on school premises. With our new digital infrastructure in place, we are able to minimize the risk outlined in **The UAE Student Conduct Disciplinary Bylaw and the Federal Decree-Law no. (5)** by safeguarding our students, staff, and our school while using the digital platforms on our school servers.

In order to achieve the above and put the enhancements into use, boosting the learning experience and ensuring a secure digital environment, all students' devices should undergo a configuration. This configuration will enable students to access the school network and provide us the ability to monitor their digital activities while on the school premises. This ensures students' safety and maintains a conducive & digitally secure learning environment that protects users from potentially harmful content while providing proper guidance and tracking progress effectively. This will also enable us to ensure that students are utilizing the *Skills Development Program* applications, thus maximizing their learning potential.

Devices Configuration

1. **Network Access:** Configuring the devices will allow students to connect to the school's secure network. This will enable them to access online resources, educational platforms, and collaborate with their peers and teachers effectively.

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

- Internet Safety:** The configuration process will enable us to implement necessary safety measures to protect students from accessing inappropriate or harmful content while browsing the internet. We will also be able to monitor online activities and address any potential concerns promptly.
- Filtering and Monitoring:** Through device configuration, we will be able to implement content filtering and monitoring systems. This will help us ensure that students engage in responsible internet use and adhere to our school's policies and guidelines.

Privacy and confidentiality score high on the school's priority list. Thus, we would like to assure you that the digital monitoring is carried out strictly for the purpose of student safety and will be restricted within the school's premises and is bound by the school's digital and wellbeing policies.

Please note that the configuration and installation will be conducted by our trained IT staff, who will take all precautions to ensure the security and integrity of personal data and settings. Specifics pertaining to grade levels and sections like technical details of OS and configuration schedules will be shared in separate communication.

We believe that this initiative will greatly benefit your child's educational journey by leveraging the full potential of the skill development program and fostering responsible internet usage skills. We encourage you to discuss with your child the importance of using technology responsibly and adhering to the school's policies.

If you have any concerns or questions regarding the device configuration process or internet safety measures, please do not hesitate to reach out to us. We value your partnership and are committed to providing the best possible learning experience for all our learners.

Thank you for your understanding and support.

Kind regards,

School Administration



GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

أولياء الأمور الكرام،

تحية طيبة وبعد!

نود إعلامكم بأمر هام يتعلق بإحضار جهاز الحاسوب الخاص بطلابنا (BYOD) وبرنامج تطوير المهارات في مدرستنا.

انطلاقاً من التزامنا بضمان جودة ورفاهية المسيرة الأكاديمية لطلابنا وتعزيزاً لمفاهيم الاستخدام الآمن والمسؤول للإنترنت، قمنا باستحداث بنية جديدة لتكنولوجيا المعلومات. ولتحقيق هذه الغاية، يجب تجهيز جميع أجهزة الطلاب حتى يتمكنوا من مواصلة الاستفادة من شبكة الإنترنت المدرسية. من خلال هذه العملية، سيتم تثبيت التطبيقات الضرورية التي يعطيها برنامج تطوير المهارات جنباً إلى جنب مع الوكلاء والمزودين الرسميين لهذه الخدمات.

لقد كانت مدرستنا- ولا زالت- في طليعة المدارس التي عملت على توفير بيئة آمنة وصحية مادياً ورقمياً في المدرسة، وبفضل بنيتنا التحتية الرقمية الجديدة، أصبحنا قادرين على تقليل المخاطر المنصوص عليها في اللائحة التأديبية لسلوك الطلاب في دولة الإمارات العربية المتحدة والمرسوم القانوني الاتحادي رقم (5) من خلال حماية طلابنا وموظفينا ومدرستنا أثناء استخدام المنصات الرقمية على خوادم مدرستنا.

وللمضي قدماً، ولوضع التحسينات موضع التنفيذ، ولتعزيز تجربة التعلم وضمان بيئة رقمية آمنة، يجب أن تخضع جميع أجهزة الطلاب للتهيئة والتجهيز، حتى تتمكن من الإشراف على أنشطتهم الرقمية أثناء تواجدهم في مبنى المدرسة وتوفير التوجيه المناسب؛ حماية لهم من الاطلاع وتصفح أي محتوى غير ملائم. بالإضافة إلى ذلك، سنؤكد من استخدام تطبيقات "برنامج تنمية المهارات" بفاعلية، وبالتالي زيادة إمكانات التعلم لديهم.

إعداد الأجهزة وتجهيزها:

1. الوصول إلى الشبكة: سيسمح ضبط الأجهزة وإعدادها للطلاب بالاتصال بالشبكة الآمنة للمدرسة. وهذا سيمكنهم من الوصول إلى الموارد عبر الإنترنت والمنصات التعليمية والتعاون مع أقرانهم والمعلمين بشكل فعال.

2. تصفح آمن: ستمكننا عملية الإعداد هذه من تفعيل تدابير السلامة اللازمة لحماية الطلاب من الوصول إلى المحتوى غير المناسب أو الضار أثناء تصفح الإنترنت، حيث سنتمكن من مراقبة الأنشطة عبر الإنترنت ومعالجة أي تجاوزات محتملة على الفور.

3. التصفية والمراقبة: من خلال إعداد الجهاز، سنكون قادرين على تنفيذ أنظمة تصفية ومراقبة المحتوى لضمان التزام الطلاب في الاستخدام المسؤول للإنترنت عملاً بسياسات مدرستنا وإرشاداتها.

تحتل الخصوصية والسرية مرتبة عالية في قائمة أولويات المدرسة. وبالتالي، نود أن نؤكد لكم أن المراقبة الرقمية سيتم إجراؤها بشكل صارم بغرض حماية الطلاب أثناء تواجدهم في المدرسة حصراً، وذلك التزاماً بسياسات المدرسة المتعلقة بالمواطنة الرقمية وجودة الحياة لطلابنا.

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

يرجى العلم أن الإعداد والتثبيت سيتم إجراؤه بواسطة موظفي تكنولوجيا المعلومات المدربين لدينا، والذين سيتخذون جميع الاحتياطات اللازمة لضمان أمان وسلامة البيانات والإعدادات الشخصية. ستتم مشاركة التفاصيل المتعلقة بمستويات الدرجات والأقسام مثل: التفاصيل الفنية لنظام التشغيل وجدول التثبيت في رسائل أخرى منفصلة.

نحن نؤمن بأن هذه المبادرة تصب في مصلحة طلابنا التعليمية والحياتية؛ من خلال الاستفادة من الإمكانيات الكاملة "البرنامج تنمية المهارات" وتعزيز مهارات الاستخدام المسؤول للإنترنت.

إذا كانت لديكم أية ملاحظات أو استفسارات حول عملية تجهيز وإعداد أجهزة الكمبيوتر الخاصة بأبنائكم أو إجراءات السلامة على الإنترنت، فلا تترددوا بالتواصل معنا.

نحن نقدر شراكتكم وملتزم بتقديم أفضل خدمات تعليمية ممكنة لجميع الطلبة لدينا.

مع الشكر والتقدير لكم على دعمكم لمبادراتنا وتقتكم بنا.

مع أطيب التحيات،
إدارة المدرسة

مدرسة جرين وود إنترناشيونال
GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL